

资格缩写：（Abbreviation for Title）

- CD1.2.3 （Training Examination For Companion Dogs） = 家庭伴侣犬考试
- IPO 1.2.3 （Internationale Prüfungsordnung） = 国际考试
- BH （Begleithundprüfung） = 伴侣犬考试
- PD1.2.3 （Training Examination For Police Dogs） = 警犬考试
- SchH 1.2.3 （Schutzhund Prufung） = 防卫考试
- FH1.2 （Fahrtehund Prufung） = 追踪犬考试
- CN CH （China Champion） = 中国登录冠军
- INT CH （Internationale Champion） = 世界登录冠军
- J CN CH （China Junior Champion） = 中国青年登录冠军
- CN GCH （China Grand Champion） = 中国超级登录冠军

Transfer of Ownership(犬主变更)	
Date(日期)	Address of New Owner(现犬主的地址)
Signature of Former Owner (转让者签名)	Signature of New Owner (现有者签名)

Record of Awards(比赛赏历)					
Show(比赛名称)	Date(日期)	Place(地点)	Class(组别)	Award(名次)	Judge(裁判)

Training Examination(训练考试)				
Working Trial(考试)	Date(日期)	Place(地点)	Award(成绩)	Judge(裁判)

This pedigree certificate, issued by the CHINA KENNEL UNION(hereinafter referred to as CKU), is to certify the bloodline of the dog herein based on the breeding practice of the breeder or the registrant.

1. 本血统证书是依据繁殖人的繁殖事实提出申请而由本俱乐部发行的犬类公认血统证明书。

The front face of this certificate registers all the actual relationships the dog has had which are unchanged since it is applied for registration. Therefore,any alterations without authorization will be considered to be illegal and invalid.

2. 本血统证书正面记载本犬申请登记时已具有的各项事实关系，并证明其不变的关系事项，故此，任何擅自涂改所载的文字，一律视为无效。

Given this certificate is the proof certifying the dog's pedigree, what matters most is its accuracy and correctness. When an error is discovered, please contact the CKU and make corrections at once.

3. 血统证书为血统证明文书，最重要的是正确性。本血统证书内容如有所差错，请于发觉后立即与本俱乐部联系，并提出改正。

Breed and name of the dog are both presented at the front side of this certificate. For whatever reason, name of the dog shall not be changed once registered.

4. 本血统证书正面登记本犬的犬种及其犬名。登记过的犬名无论何种理由，不得更改。

On lower part of the front face is the column relating to the dog's pedigree, which records names and registration numbers, etc. of its two generations (14 dogs). It is the key part of this certificate as well as an indispensable reference data for breeding.

5. 血统证书正面中下段为血统栏，即记载本犬二代祖先犬的 14 只犬名、血统证书号码等，此为血统证书最重要的部分；也就是在繁殖上不可或缺的重要参考资料。

Record of Awards and Training Examinations on the back face present the awards the dog achieved in any conformation shows, training trials and examinations organized by the CKU or other clubs belonging to the CKU. Any excellent achievements to be registered and recorded on the certificate should be applied separately.

6. 背面的比赛赏历栏和训练资格栏，记载本犬参加本俱乐部或所属各团体主办的繁殖展、训练和考试所获成绩，凡有成绩优异而有意登载者，得单独申请登记。

In the case of ownership transference, the new owner shall submit application immediately to the CKU to process all necessary procedures, so as to protect his own interests. The application form can be obtained from the CKU or the owner prepares the application by himself. In order to validate the transference, the owner shall sign on the form of Transfer of Ownership.

7. 本犬转让时，为确保自己利益，请犬主人立即向本俱乐部办理犬主变更登记，可向本俱乐部索取犬主变更登记表，并在本证书背面犬主变更栏签字。

Immediate application to the CKU to reissue the certificate is necessary when it get lost or severely damaged with stains. Once done, the former certificate is automatically invalid.

8. 本血统证书的补发，如不慎遗失或污损不堪，请立即向本俱乐部办理补发申请。如血统证书已经补发，前发的血统书则自动失效。

Once the dog died, it is required to indicate its date of death, name of owner, address, etc. on the back of the certificate which shall be returned to the CKU as well for writing off. While those who are willing to keep the certificate for memory, please mark the intention on the certificate and the CKU will return the certificate with records written off to the address on the certificate.

9. 犬只一旦死亡，请在血统书背面注明其死亡日期、所有者姓名、住址等，请将该血统证书寄回本俱乐部注销。须将血统证书留做纪念者，如有注明此意，本俱乐部于注销犬籍后会按址归还。

This microchip is invalid without the seal of the CKU.

10. 本血统证书未经本会盖章证明，一概无效。

The microchip No. issued by the CKU is the only identification information of the dog.

11. 登记在 CKU 的犬只只以芯片号码作为身份识别标志。



CERTIFIED EXPORT PEDIGREE

纯种犬国际出口血统证书



Address: F12-F13, LuoMai Building, No.18 Daojiayuan, Chaoyang District, Beijing 10025, P.R.China Tel: 400-660-7000
地址：中国北京市朝阳区道家园 18 号罗麦大厦 12-13 层 邮编：100025 电话：400-660-7000

INTERNATIONALLY OFFICIAL CERTIFIED EXPORT PEDIGREE 国际公认出口血统证书



Name of Dog: 犬名	Date of Birth 出生日期	Microchip Number 电子芯片号码	Number of Puppies Born 本胎出生数量	Male 公	Female 母
Breed(English) 犬种英文名	Sex 性别	Registration Number 血统证书注册号码	Number of Puppies Registered 本胎登记数量	Male 公	Female 母
Owner 犬主人	Color 毛色	Breeder 繁殖人	Export Destination 出口目的地		

1 Sire	3 G.Sire	7 G.G.Sire	15 G.G.Sire	
		8 G.G.Dam	16 G.G.Dam	
	4 G.Dam	9 G.G.Sire	17 G.G.Sire	
		10 G.G.Dam	18 G.G.Dam	
2 Dam	5 G.Sire	11 G.G.Sire	19 G.G.Sire	
		12 G.G.Dam	20 G.G.Dam	
	6 G.Dam	13 G.G.Sire	21 G.G.Sire	
		14 G.G.Dam	22 G.G.Dam	
			23 G.G.Sire	
			24 G.G.Dam	
			25 G.G.Sire	
			26 G.G.Dam	
			27 G.G.Sire	
			28 G.G.Dam	
			29 G.G.Sire	
			30 G.G.Dam	

SAMPLE

Signature of President
主席签字

Date of Issue
签发日期



Fédération Cynologique Internationale
世界犬业联盟
Full member of the FCI in China
CKU是世界犬业联盟的成员



FCI Asia, Africa & Oceania Section
世界犬业联盟亚非澳区
FCI Asia, Africa & Oceania Section Member
世界犬业联盟亚非澳区成员



This pedigree certificate issued by the CKU is sealed and proved that the dog has been registered in the breeding refieteration
本血统证书经CKU盖章证明该犬已经在繁殖登记册登记